

الإعلان عن فتح باب الترشح لمنح برنامج Erasmus+

في إطار اتفاقية التعاون الممضاة مع معهد التقنيات بليريا البرتغال، تعلمكم جامعة سوسة عن فتح باب الترشيحات لتقديم منح تنقل خلال السداسي الأول للسنة الجامعية 2022/2023 لفائدة طلبة الدكتوراه اختصاص: تكنولوجيا المعلومات والاتصالات ICT.

عدد البقاع المفتوحة: 01 منحة لفترة 05 أشهر

آخر اجل لتقديم الترشيحات يوم 20 ماي 2022 بمكتب الضبط جامعة سوسة

الوثائق المطلوبة:

- 1- مطلب ترشح باسم رئيس جامعة سوسة
- 2- نسخة من الصفحة الأولى لجواز السفر
- 3- نسخة من شهادة التسجيل للسنة الجامعية الحالية
- 4- نسخة من كافة بطاقات الاعداد المتحصل عليها بداية من البكالوريا ونسخة من اخر شهادة علمية باللغة الإنجليزية
- 5- شهادة كفاءة في اللغة الإنجليزية مستوى B2 او شهادة ممضاة من قبل أستاذ في الاختصاص
- 6- العقد البيداغوجي ممضى من قبل مدير او رئيس المؤسسة (قابل للتحميل عبر موقع الواب)
- 7- سيرة ذاتية CV EUROPASS
- 8- رسالة تحفيز "Motivation Letter" باللغة الإنجليزية
- 9- صورة شمسية
- 10- ملخص لمشروع البحث (02 صفحة)

لمزيد الإرشادات يمكن الاتصال بمكتب التعاون الدولي بجامعة سوسة



Erasmus + International Credit Mobility Program
between the University of Sousse and Polytechnic of Leiria
(Portugal)

We are happy to announce the **Call for applications** to offer scholarships to PhD students under the framework of the **Erasmus+ International Credit Mobility Programme** in partnership with the Polytechnic of Leiria (Portugal).

Applications should be submitted in person in **the University of Sousse**.

Deadline: **May 20th, 2022**

Target public for the **first semester** of the academic year **2022/2023**:

01 Scholarship of 5 months

Field of studies:

Information and Communication Technologies ICT

List of documents

- 1- Copy of passport
- 2- Certificate of enrollment current academic year
- 3- Copy of all transcripts of records (baccalaureate included) and last diploma copy (all translated in English)
- 4- Certificate of English language certificate (level B2) OR Certificate from a professor of the specialty
- 5- Learning agreement signed by the director/dean of Home Institution (to be downloaded from the website)
- 6- CV Europass
- 7- Motivation Letter in English
- 8- Recent Photo
- 9- Thesis proposal (maximum 02 pages)

For more details, please contact the team of the

international relations office at the University of Sousse

